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Det är med förvåning vi konstaterar att det domstolsärende kring planerna för utfyllnad i
Norra hamnen inte nämns i årsanalysen.
Malmö Stads ansökan om tillstånd för att fylla ut vattenområden, det som ofta benämns
“Näsan”, har tidigare avslagits av Mark- och miljödomstolen . Därefter har Malmö Stad
överklagat domen hos Mark- och miljööverdomstolen, ett ärende som ännu inte är avslutat.
Önsketänkande, i det här fallet att domstolen nog godkänner ansökan, har aldrig varit en bra
förutsättning i en årsanalys…..

Vänsterpartiet i Tekniska nämnden påpekade tidigt riskerna med utfyllnadsplanerna.
Framförallt för den negativa miljöpåverkan som utfyllnaden kommer att leda till. Men också
för att  det redan idag är problem för bostäder i V Hamnen orsakade av hamnverksamheten.
Den internationella trenden inom sjöburen trafik är allt större fartyg och med det följer ett
behov av större skyddsavstånd till bostäder och rekreationsytor.

Öresund är med sitt unika biologiska system ett mycket känsligt område. De kustnära
ekosystemen och grunda kustnära områden är basen för stora delar av havets produktivitet
och ekosystem. Eftersom fisket pga långvarigt trålförbud är begränsat i Öresund finns, tack
vare idogt miljöarbete, numer ett rätt rikt marint djur- och växtliv. Grunda bottenområden
med ålgräsängar är viktiga uppväxtområden för fisk, kräftdjur och andra marina organismer.
Det är den havsmiljö som hotas av utfyllnadsplanerna av Malmö Hamn - och anläggandet av
Lynetteholmen på den danska sidan.
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